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I. CAST OF CEARACTEIRS .

A. PFerxily Members

1. JAXES R. BEOFFA (JRE), eage 62 formsz- rresidecnt
Intermationzl Brothgrﬁood of Veamsters (IBT), »issi=z froom

) . Bloomfield Township, since July 30, 1975. Iast zez= at
) gpproxinately 2:45 p.m. that date. . ]
: 2. JAMES P. EODFFA, z2ge 33, Detroit Attor==27, BOD of

JEE, married, two childran. Eas rrovidesd na=es of nu—ercus
JRH associates and kas been cooperative. Vas vééaticzing
. at Traverse City, Michigan, July 30, 1975.
3c_ JOSEZAIINE EBEOFFA, ege 60, wife of JEZ, wro reportedly

received telephonre call from JRE et their Iekxe Orico, Michigan
‘regid?zce, 2:15 p.m., July 30, 1375. Ezs been cocperative-azd
provided information regarding activities of JRE. Was in
Miani, Plorida July 2CF2§, 1975. | -

LT ’ L. BARSARA CRAFCER, age 37, married,.one child,

husband - ﬁOBiﬁm dRANCEE, botkh live In Suburben Bt. ILouls,

. Hissouri, where they were on July 30, 1375.

, . ITocal Busvects

¢ 1. CHARIEZS L., ®*CHUCKIEY D'BRIEN °°, sge &1, raisad
8y AOTXTA femily, zand troughtinto Teamsters by JRE =2=2 supported
b? him. ¥Y¥ell Xxnown oy Teaxsters officimls a=d Detzoit La Cosz




. . Nostrs aod calls TONY GIACAIONE ®“Uacle Tony". Ea

2. ANTHONY "IONY JACK" GIACATONE *°*, age 57,

i3 kxnown

]

Defroit
I= Coss Ncstfa licutegant and atreet boss who.uas Yeported to
teve set up meeting with JEE, July 30, 1975, and never ghowed.

. Eas olidbil beins at Southfield ith_etﬂc Club, July ’O 1975.

- Fa—=3ied to a PROV“WZANO who may be 2 xelaotive of ARTEONY

FROVENZANO. i ‘ Ce )

. 3. VITO ®BILIY JACK" GIACAIONE °?, a2za 53, brother
. of TONY, =lso Detroit Is Caosa Nostrae licutenexnt, Hhereabouts
vk own July 30, 1975- Believed to be with TONT Ju_g 26, 1875,

when meeting met v*th JRI for July 20, 1975. e L :
5 BLF"AEL 'JIMNY QY. QULSARANO . ege €6, Xxnown

k]

Ietroit Ia Cosa Nostra ‘member cons*darod by sources as lilzely

to be involved in actual murder of JRE, beceuse of violent

ectivities in the past. - T T

- 5. .PAUL VITALé ==, age 68 ¥nown Detroit Ia Cosa B
Eost*a mecbhex and assoczate of QUAS&°‘“O who gources believe
- is l.Lely to be involved in JRE disappescance if QUASARANO was.
; 6. EBOLIAND MC nAsm*v'=='-age 641, former Becret

3

aTg—
z

Treasurer of Teasrmsters Ioczsl 293 under both JRE =z-=d FRAUZ

-

. FPITZ3DMONS. After being released Ifrom prison he was appointsd




- - Cc. Buspects Outside of Mickimao

4. ANTHONY "TONY FRO" PROVENZANO "*, zge 58, lmown

-

¥ew Jersey La Cosa Nostre mexzber and Teamster Iocel 560 Oificer,

! -~ -
\ )/" gerved tize in Tewisburg Penitentiexy with JRA and reportedly
bed a “falling ocut™ with him while there. .
- . 2. BSTETH=N ANDETTTA °, age 42, trusteld associate of

) i'fPON_Y Fa0o", told Newark source RATPH PICARDO thet ke d4id rot
.. participate in EO¥FA hit, dbut was left in Newars to provide
. ’ alibi foxr "TONY FRO". (At tke time of this writing ANDIRETTL

is.to appear before Federal Grand Jury (PGJ) iz Detroit

sfter 8erv;nb s;x weeks in Milan, Michigan, Prison for

.
. . . -

Contemot of CoLrt p)

3. TEOMAS ANDRETTA ~*°, age 32, brotkhar of EBTIFHIN,
trusted associate of "TOWY FaO", reported dy Newarz source

to e involved in actuazl disappearance of JRE.

- 4. EBALVATORE "SAL" BRIGUGLIO *"~, asge 45, trusted
essociate of "TONY FRO", reported by Fewark source to be -

involved in actual disap?éara:ce of JRE. |

; : ) 5. GABRIET, "GARZE" BRIGUGLIO ?*°*, age 35, brother of

*SAT", trustesd asscciate of UTONY FR0", repocrited by XNe

source to bs involved in actuzl disappearance of JRI.

§. TRANCIS JOSIFH "FRANET SHITDAYN, age 43, presidant
Iocczl 325, Wilmingto=, Delawzre. Resides in Fniladelp
and is xnown associata of RUSSIL ?xL_IO Iz Cosa llostra Chiefl,

- Eastern Pennsylvania. His vekicle seen at meceting of Ia Casa
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/ . Xostra figures in Wilkes Barre, Pennsylvanis, fugust 29,

/ ° 49%5, and also in Detroit Dececber &4, 1975, during 7GJ
Iq

appéarance of New Jersey tTec=srers——I=nowm—=¢ te in Detrois

BrvmZ &t the time of JRH diszppsarance)~ end considéred to

e e ——

ba close friernd of JEH.

“

: D. Other Imdortant Fisuces

: ) TI. IOUIS C. LINTEAU *, also knowzn &3 “"The Pope,
.owne; Airport Bervice lines, Fontiszs, Michigen, forzzsr president
Tqémster Ioccal &14, Pontiac end formexr ezexny of JRZE who, in
‘%he recent pasﬁ, was considered to be JRHE's best friend.
According to LINT;AU{ at 3:30 p.m. JRE called him to say .
TONYIQIACALONE did nof show ©p for the meeting at Machus
-VEed Pox (MRF), which had been scheduled for 2:00 p.m., July
. 30, 1975. _ .
. | T2, CYNTHIA-GREEN"L age 37, LINTEAU's business
.aééociate aend friend of JRH and JOSEIFHINWE for past three Fyears.
Bne end LITEAU are.insespaxzble; however, while ske has
corroborated sorme of II??EAU'S testimony bas not alwa3zs
- egreed with ti;es znd d%fes L;NTEAU hes give:.

-

3. JOSEFHE CIACAIONZ **, 2ge 25, son of TONY GIACATONZ,

N whose car O'3BRIEN reported that he was drivircg oz the afterncon

of July 30, 1975. ©Not knowr. to be Detrecit Lz Cosa Wostra

7]

mambear. ) - i
4. MARVIO! ADELL *, age adproximately 40, wealthy
Detroit dmdustrialist, who allowed O’EBERITI] to live in his

residence for the past Fear and a half. Providsd O'BRIZU
- * .\
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T=F parking lot where he waited for encther

with Tide "to MET

weelk preceeding JnH disappezracce.

ir
1]

P
ride to worlk for t
Jax . °°, ege approxizately 42,

who gave O'BRIZN ride to

ﬁ
J.

5. RCIEI=T ECL
Datroit Tea—ster busiress Agent,
+woxrk every dey from M=EF parkirg lot week preceeding JRHE

dissppesarance rsonal friend of -O'BRIEN.

: 6. PFRANK E. PITZSIIDIONS, age &5, current Iaoternational

-—

President of Tezmsters Uanion and reported enemy of JRE. It

was he who JRE put in chexrge of Teamster Internstionzsl Union

while J2H in prison. - o
?. _JOS=PH RBANE, BR. **, sge approximately 350,

. president Ioc=l 814, Foatiac, Michigan, &nd~close.rr;end of

IINTEAU. ot ¥Ymown as & particulerly close friczmd of J2XHE.

.He spent first w=ek after the disappearance at JRY residence.

8. ANTHOLY JOSIZFHZ “TONY" ZERIILI =*°--, age 48,

current urderboss who reported runs Detroit L= Cosa XNostra;

t
bowever, currently *nca_ce*ated Sendstone Prison. Socurces

indicate no Detroit hit would be made without kis approval.
~ "9. JOSZPE ZERILLI, age 78, father of TONY, and
boss of Detroit Xa Cosa XNostra wio is re)o*teg to be senile,

but still hés a voice ZIn Iz Cosa Nostra actl ities even
though Ris so= runs it.
0. GIACATIO MJACZY TOCCQO, age 55, Detrtolt Ia Cosa

—
Nestra lieutcnant, who oversces Detrort La Cocsa Nostra while

<~ :
TONY ZERIILI iz prison. Reportedly receives ordsx Ifro=m TOD

ER2TIIT as to actual operation of Detroit Lz Cosa Nositra.

/
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. e mesgtified before Pederel Grand Jury, Detroit.

» v Appeared before Federazl Grend Jury, Detroit, e=nd
refused to testify. )

e*s Brought before Federal Grand Jury for line-up only
no questions asked. .

ses* Refused to testifly twice thern testified froc =a
prepared statement.
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/7 xI. IN/ISTICATICH TO DATE .
; )
; A. JaMZs RIDDLE Nerss (JPH)

Investigation regzr3ding J=x¥ has included detex-

wmining associates, revieving financial Eransactions, p-iscn

and other recoxds, snd travasl activities.
. Tnis presentaticn will 1limit itselsd to JR= Sy
during the Spring and Surner of 1975, in which ihvestiggtio:

has revealed certain events lead_“g up to the July 30, 1S )

. . meeting. .

“The first krowm contact made toward any mexber of

.

tke FOFFA family rebar”lnﬁ ANTHOITY PROVZIWZAIIO took place dux

. December 1974, At Mieni, Florida, whern ANTIHOIT! CIACALOTZ et

JAHLS P BOorFA (Hoffa's sozn) in the hallwey of 2 condo=iniu—m
. bulldlng beirg shared by GIACALCIIZI and JRE. During this peeting,
GIACALOIIZ told Hof*a 5 son thiat ANTHONY SRGVEEZANO wzs saylirg
some urpleasant things about IRF, and pressed Hoffa's som
to have his father "get togesther with PROVIIIZAIO azd sestle
their dilferepnces™. During this encounter, GIACILONZ told ’
Hoffa's sozn that GIACAL@Hé krad met PROVIXZAO =zt & IMi
restaurant during Dec?:ber, 1974, but TOY PROVEIIZANS wa

too drunk to discuss any matiters. f
The nexct kmoym zonitact 00k ploce in ths law office

of fiolfa's son, in Detroit, on M2y 15, 1275. Lttendees uvere
1 .

-, . et - . eeeasw . - ————
\ . .




IE; Eoffa's son; ANTBOHY GIACAIONZ and his brother VITO
'GIACAIOV* Colncldent ly, this mecting took place the day
‘after ANTHONY GIACAIONE bed besn arrested by the Federal

Buresu of Investigation (FBI), Detroit, for a Mail Fraud
;. vieclaeticn, nnd the same day JRE appeared before the FGJ sittizg-
' in Detroit.

JRH wés aware of tkte meeting'per his son, a2nd the
contents o5 the géeting, again centeréd around JBI's meeting
uitp ANTHONY PROVEIZANO to "settle differences" end "clear
the gir" ) .

JRE advised both GIACAIONZs he did not wisk to meet

with PEOVENZANO, calling FROVENZANO "2 bum". )

Adcecording to young EDFTA, the GiACLLONEs persisted
in thezr .attedpts to arrange a zmeeting sfating "there's
got to be = meetlng“; and further edvising JrRHE that PROVENZANO
ves agreeadble to meet JRH any place, any time. The meeting '
terminated with HOFFA telling both GIACAIONEs he would not )
meet FROVENZANO anywhere. '

g On Juze 3, 1975, JRE and his wife, JOSIFEINE,
travelaed to San~Ffancisc;, Caiifornia, end froz= there to
'Iag'VEgas, MNavada, earrivinzg at Lzs Vegas orn Jume 5. While

in Tas Vegas, BEOFFA met MONRRIS SHIN=ZT==, ovner ol tkte Dunes
Hotezl, aad Dﬁ:oar;edly 21ls9o =2t with WOE DALITZ, characterized
as a former boo tlcgger; and ge=bler, wha 1is commcctad with

R=znckho IaCosta.




————— —— Y

O0n June 25, 1975, JRH traveled to New York City
yeturning to his Michigan recidence the same evenirg, purpose
of the trip unlmowm. _

" Tme following day, JRH, treveled to his cabim in
inichigaﬁ's Uppc“ Peninsual where he was Joined by kis son,

JAXES P. EQFFA ‘end friends. : )
Accord® ng to Mrs. BOTrTA, he returned to Iake.Orion,

Michigan on July 5, 1975, - which wes earlier tkhan had been

antlcipated acd was transported to his home fron Detroit's

ﬁetropolltan Alrpo** by IOUIS LINT“&U of Airport Service

Idines (ASL). . . (7 T v .
. On July 6, or July 12 .197 (the July 6tk date

per H:s. EOFTFA, the July 12th date per Aofra & son), ANTHONY
aﬂ&-#ITO GIACAIONE met JRE et his Lake Orion residence, and
apon termination of this meeting, JRH told his wife that
the GIACAIONZS wanted bin to assist them in gettirnrg ATIFYY

DORFIMAN to kelp the G-]’_ACJ‘._;_LOB:,S in someway.

X ther, prior to Hrs. EOZTA's departure for Florida
on July 20, 1973 (perhapd July 10, 1975) JRH received a
telephone c=ll at his resideznce Irom ANTAONY FROVZIZANO, per
Mrs. HOTFrFA. JRH told his wifie that PROVEHZANO-bad asked for

EODOFFA's assistance regaxding

4]

oms unknown nmatter, end that

HOFrA told nis wife he did

ot

[«

8]

plan in helping PROVEIIZANO

f




S Investigation reveals that-IDUIS LINTEAU of AST
and@ a meighbdor of JRH's, confirmed that TORY and VITO
CIACLIONT met with JRH at his residence oa July 26, 1975.
dccording to IINTEZAU, JRH told hix a‘meeting wvas §ét for
vedresday (July 30, 1975) at the MRF Restaurent, natuze ol
a=d participants at the meeting were un¥xmown to LOyTEAU.

on July 28-29, 1975, JRU picked up his wife et
Detroit's nefropolitan Airport'upo: ter return from Florida.

xre following day July 29, 1975, ke met with Detroit IMayor
€

COIAN YOUNG, and Bome Detroit businessmen, both of which

r=ve been confirmed. - t ST

‘om July 30, 1975, JRE left his residesnce gt Lake
Oricn at approxicately 1:10 — 1:15 p.x=. &xd p:oceedcd to The
offices of ASL where he departed at ﬁ:BO.p.m. snd from there

to.xthe MRAF. Eis whereabouts sirgce that time are unkmown.

'

- CONCIUSIONS

Basad on the aboﬁg.investiéation, it is felt tonat
ANTRONY anq YITO GIACAIONE were ascting in a cepacity of
madiators, to settle unknéwn differences between JRH and
ARTEONY FROVENZANO. it is apparent that JR¥E resisted this
on

—eeting for a lengthy pariod sx=d

2

fu
1]

25 to his relecting

H
[0

:

Tto Linally mestt FROVIIIZANND are uncle

\

FPROBI.CHS .
. - \ .

The maJor problems ir relation to JRHA's sctivities

are centered around the fact that all informeation regaxding

reetings betﬁcen JRY and the GIACAIDNEs axre Tfurniched by

' -10-"
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~ties only. . These parties being Hoffa'c =son,

rpA, and IOUIS LINTEAU. The credidility of LOUIS

s
LFWmEAJ is un¥nown to the D»tro*t Divisicz, and the physical

condition of trs.
ty to recall certein events. Further,

BOFFA wWas such a&s to raise questioos es.

to her abili it

s thet Eoffa's son kad been purposely excluded frem

.

[ I,

gpPEBI

pany dealings regarding his father aznd ILa Cosa XNostra L_'

copnections.

B. Airveort Service Tines, Incorvorated (AST)

-
o

This is & business engaged in the trenspaortation o
individuals between Detroit Hetropolitan'Airport.and va:;ous
hoéels in the retropolitan are=s. ' '

~ The dbusiness is located in Pontiac, Michigexn, gxnd
is operated by IOUIS ILINTELY, ex;Teamste: officiel, and
a friend of JRH, and CYNTHIA GRE:N 2lso & friend of the
EOPFA famlly.
Investlgatlon at ASL r=a2s consisted of numerous
terviews of both Mr. LINTEAU end Ms. GREEN, as well as all
bffice employees mnd selected drive”s. Furthe~, various
receords, i.e. tine cards, etc., were éi:;n to the F3I volg.t
end have been thoroughly reviewed for zdditonzl pertinent
Intezviews, . .

Information rasulting froo t?e interview o

indicates that LINTZAU had set nimself up as a ;buffer“

?etween People wiching to see JRrIE and himself. -

Jp———
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ITNTEAU reveazled that on et lesast Iwo cccasioazs

ANTHONY GIACAIONE went through »im to attempt to set uz

peetizngs witk JEA. The proposed dates for thess UwWc sszazzate

_ meetings beirg July A5, 16, or 17, 1975, and July 22, 23, c¢c=<

24, 1975. LINTEAU purportedly fusmiszed JRE with tkes

requests, and was not aware of the
thet the meetings nevsr took place.

IINTEAU has stated thet Le

residence on July 26, 1975, a=d wes

1]

outcope other thazm the fez<s

went to the ECFra

told b7y

Mr. EOFZA t:==<

BEOFFA haed Just Epoken +to the GIACAIONNEs and "the meezic=z

is set for Wednesdéy, gt the Machus'.

LITNTEAU steted that he was not asked tc 'go to tzse

meeting, ror did he pursue the nature of the meeting with

Mr. HOFFA, as he felt HOFFA would bave told him if bhs &>

desired. )

Cn July 29, 1975, LINTFAU called JRE at nis

~residence and asked what JRH had plarned the followizg

ﬁ

3

+to which J2H replied "other than th2 meeting with the peoszle

at two o'clock, nothing™.’

Yy

-~

Phe activities of Mr. LIRTEZEAU orn July 30, 1975,

as providesd b7y kim, mrs zs follows:

He and CYIMTHIA GRTEN departed ASL at approxi=zatal-

1:10 p.z. which LINTELU voluntszersd was ecarlier Tharn usuzl.

They traveled to a barmk in do-tovz Foatiac,

then on to a restaurant, stopping at a store enrou

2llow Ms. GREZN to make.a purchacse.

-12-

IINTEAU adviced ke




/.

.rftQIngd to;ASL at approxinately 3:05 p.=., &rnd uson his

/
'j If%urn, was advised Dy his perscnonel that JRE kad beex there,
/ ASL, at 1:30 p.m., agﬁing for him. )

At this point LINTEAU edvises that he wezt into'
ris office st ASL and msde = %te2leghone cell to Iocal 293,
187, Detroit, Michigan, and shortly thereafter, ke was in

tre process to talking to an official at Detroit Metropcliten

Adirport, wkhern ke was edvised by ELMER RESVES, ez ecployee
of ASL, thaet JRH was ‘on the other line for ki=x=. LITIZAYD

placed the time of the HOFFA calX at 3:30 p.=m. ,
' B g“\—\_._-
. Puring the conversation witn JRA, 2TEU was

asked by HOFFA if the QGIACAIONEs had called, to wrkich LITZAY

rcplied in the negative. JRI then ‘advised LINTEAT "the
tastards are an hour snd a half lete to ceet me". J=2= .
further advised LINTEAU that he was departing the MET exroute
to-his residerce, inaszgch as Mrs. BOFFA had steak di=n=zers

Plamned for 4:00 p.m. However, JRE advised LINTTAU he would

stop at AST enroute. ' —

—\\\\‘*-————E:&E§EEEEEE—EE;es%isation has determined trhzt the

émp}oyees of ASL all concut that JRH did in fact errive at
ASL at approximately 1:30 p.m. Further, onec az=sloyee,

adviszsed thzt he pulled into +tha SaTage ar2a of ASL =zt precisely
t ea

the same Time 2s JRIE, and in fact e gaged JRE iz = discussion
in the garage arez. This eoployse stated that == followad

JRA into th2 outer office of ASL where he heard EQFFTA tell
an erployee that he, JRH wanted IOUIS LINTZAU to g&° to a meeting
. ) . ~13-




= ) ;\_)

:¢h him. Ee further atated to the eoployees that he had

s meeting at the MRF with TONY G., and at this point the

exzployee advised he ecould no longer hear any of tkhe conversation.
Tris employée pas furtbher steted that he remained inside ASL
for approxinately five minutes, =nd as hé was leaving, JRH
wWES ;lso in the process of leszving, and they departed into
tre g&raée area together. JRE told this employee he did not
h;ve éhe time to discusg e prodblem this emplofee was baving
fegarding his pension, telling the exployee "I've got this
weeting and, I've got to meet on time™. .-

© FPurther investigation revealed that a telephone
céll was placed from ASL to Iocal 299, at 2:35 p.m.,-accoiding
to the Tecords of the Michigan Eell Telephone Cozpany.
Further, THOMAS CARSON, SuperV}sor at Detroit Metropolitan
Airport, the individual LINTEAU admits talking to, when the
EOFFA telepbone call .was received st ASL, stetes he overheard

2 Temale tell ILINTEAU that JE2E was cocn snmother line. CARZEON

«places the time of this tglepbone call betweeno 1:30 and

2: 30 P.m., stating that he believed it was closer to 2:30

P.0.- .

Humerous interviews oI escployzes et 48T has failed

to confir= ILIXNTIZAU's time of 3:30 p.n., regarding the incoming

EOTFA zall, nor doas anyone at ASL recs=ll answerirng the

EQFFA <call.

14—
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IINRTEAU's activities gs provided by him reveszl

£hat he traveled to = local outdoor entertainrent center

st 5:30 p.m., in the company of Ms. GREIEZN end JOE BANE, SE.

]

president of Iocal 614, IBT, to discuss certein labor problenms

Leing experiencad at this locetion. ILINTELU advises that

he returned to ASIL after = brief stop at his residence at
approximately 10:00 p.m. ) '

Upon xe murning to ASL, ILINTEAU did not observe any

‘messages from JRH, 50 he called the BEOXFA rasidence and spoke

to Mrs. EOFFA, who advised him of EOZFA's fallure to returnm
home. During this call Mrs. EOFFA told LINTZAU of tkhe 2:15
y.r. call skhe had ;acgivéd fro= her kusband, and of "her

‘ccncern for his safety. ILINTEAU advised Mrs. EOFFA ke would

Pdo some checking and ge< back to her'". At this point LINNTEAU

initielly stated he called the MRF and paged JEE with no

success and then called JOE BANE, SR., to advise hinm of the

situation. LINTEZAU later stated, after being confrorted

with the fact, that BANE kad denied such a c=11l, LIXNTELU

_then ackmowledged tkat pefﬁaps re did rot ééll ZEANE, however,
S < M )
initiplly LINTEAU had advised that BANE told hic duxing this

cell to recontact the MRF end have JRYH pagsd in a second

dining room, wbicp LINTEAY stated ke did with noc sucecess

Ez2 tuoer called ANTEONY GIACLAICIIZ 2% what he believed

toc be GIACAIONE's san's resicence,
With the facts as known o ni=z, about.ED??A’s zpparce=nt meeting
-»ith GIACAIONE, whick were denied by GLACAIONT.

<15~
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s
e o 2ny checking regarding TRH' g

He thexn celled CYIITEIA GREEY, telling her to
wroceed fo the EOTFFA recsidence egnd left for the residezce

=i
himself, arrivicg a little after 11:00 p.=m. ILINTIAU,

‘ns. GRZE?, and Mrs. HOFFA Temained at the residence through

the evening and following porning, gnd at 7:15 &2.m., o
July 31, 1975, LINTEAU left the residence to locate M=,

EOFFA's vehicle. He stoppad at ASL, end cszlled JOE BAXNE, SR.,

advisiﬁs_BANE that JEX hed not reurned to his residsrnce exd

of his intention to proceesd to the I'RF to look for the HOFXA
vehicle. . -

" _LINTEAU statad that he errived at MRP where he saw
Mr. EOFFA's green Granville, and called Ms. GREEN at the
HOFFA residence from a pay telephone edjacent to the

restaurant in a sﬁoppin; center.
eupon
he notified the police and JOE BANE, SR. JAMES P. EOFFA

- -

From this peoint, he returnéd to ASL, wher

was called in Traverse City, Michigan,y Mrs. EOFFA.

< . Investigation a&s to LIXTEAU's statexent reveals

that JOE BANE, SR. states ?he {irst 2nd only call he received
from LINTEAU was during the

morning of July 31, 13575, =t which

time LINTZAU sdvised him of the locaztion of EOFFi's car. -
Further, rs, HOTrXA has cated LINTIEAU did not mal

3tay at the residence.




INNTEAU is Xxnown in the YetLODOI*tan Detroit B-ea as

g notorious "con mar” and V"er individual who would da

anything for = buck".

Ic is felt IINTEAU was —made sawars of the July 30,
1975, meeting with Mr. GIACAIONE and ANTHONY 3ROV_\ *Q
by JBRA during the July 26, 1975, meeting at the EOTTA
residence, and more than likely was either told try J=2, or
a2t leést JRE implied to LIXNTEIAU tkat LINTEAU's pressnce
’ waes expected at the meqting cen July 30, 1975.

R FROBLEMS _ _

: LINTEAU's meRory is bad, ei*hﬂr genuine 1y orT by
désign- Further, he prov;des a majo*ity of the informaticro
regarding the EOFFA — GIACAILONE relatiomnship. LINTEAU 21lso

. holds all employses at ASL under'his firnm céntfol, to such a
. degree, that one employee hes stated "they will saFy enrchi-g
IINTEAU tells them to". E?-is_felt LINTEAU may reczz2in g ey

:>:5 " to this .investigation. - - . : f——7f7°““‘**--—~

ANTICIPATED INVESTIGATION

- r's
Corntinune recoxrd revisew and Iinterviews e

E
IINTEAU's activities between the hours of 1:00 =nd 35:C0 .=

on July 30, 1975. Raintervisws of selescted empleoys=s ol ASL}JU1

. - ’ ) . l i

*1ll b= conductad away from their place of busiz=ss. JEF
’ -17-




. C. MACHUS RFD FOX RESTAUZANT (X )

Frnig restaurant, the locaticn of the plernned
pecting between JEE and ANTEHONI CIACAILNE end ANTZ=ONT
 PROVENZANO, is located in a medium sized ghoppizg cexter

in one of the most affluent ereas ol Osklend County,

Hichipgan. The restaurant is one of several operatved DY

the sBcoe coopany in the Burburban Detrocit Area esxd 1is
extremely popular. . . ' .

e . The number or individuzals In the area cf the

. restaurant agnd adjescent shopa.ng center mekes it ooz of the

-—

pusiest areas to be found at the lunc%eon hour.

Investigation in the vicinity of the TRT consisted

of burdreds of interviews at the restaurasnt itself, the

. ghopping center, including e=zpdloyeces of the variouws estadlish-

ments, and large surrounding neighborhacod.

Furthermore, all e:ployees of the }Y2¥ were -
_in*erv1ewe‘, reservatian lists, walk-in parties and times,
end seating times were obtained. The restaurant rezde

available ell credit card charges and house chaerge slips

eE well as guest checks which contaired time stamps stowing

the time =zn order sarrived at tkhe kitckhen., Alsoc obtained

were the cash register receipt tepes for July 30, 1975, end

*L&Dth 2 review of . all of the avove. the Detzoit I

P-
N
o

ty
. n
o,
G4 ©O
b

. ¥was adbla to place customers into the restouraxnt, oo

de

—




. their food, and paying theicx YPills within a cuck moTe spocilic
fire frame than the witnesses themselves w;re zdle tc do
vased on recall.

l The vast majority of investigation in emnd around
the MR? was negative regazding any sightings of JRI, oT ecy
anusual activities. '

Eowever, this investigation did Tereal six eye-
. B . . [

witnesses to tne presence of JRR at the I'RT on July 50,

——
and of these witnesses, five spoke to JEE. The times cf thzse

—

sightings as recalled by tkese vitnesses range froz 2:C0 =i

to 2:45 Fi. One of the witnessas, who engaged ??ﬁ in dis-—
cession, wWas adviged by JR= thathi§ wife. JCS=ZXEINGZ, was’
ebout to undergo a cataract opexration, & féct wﬂich vas not
krowvn to.the gen=eral public. All of the eye-witnesses stated
that JRA appeared to be vaitinog for somecne but none could
provide any information as to the method of departuce J2="

utilized from the MRF.
Investigation at the MRF has failed to placze a=7

. other kmowxn participants Eo the July 30, meeting i; th=

vicinity. However, one witnegs does place'SALVATORZ

% BRIGUGLIO in the MEY parking lot whick is be

P

ng covaced
urnder a sepzrat2 section of this prescnotation.
CONCLUSICH

Fased on the eoxtenzive investigation in thea

v.-cinity of the MRF, it is felt that JXI was not phrsically

.
e




‘adducted at the restaurant on July 30, 1375. Further, it
{s believed trat JZZH arrived st the MR¥ st approxizately

2:00 PH arpd departed frox ;the arez of the MiFT et epproii- ..

.

pately 2:45-50 PM.
PROBLIS .

Yo Bignificant problems regardirg this pkass of

the investigation have occurred other than tkhe leck  -of ony
sye—vwitnesses to JEZ departure froz the grea of the

restaurant.

Detroit is in the prbcess of re-interviewing ard
displaying photographs to knovm customers at the MR® on
July 30, based on informztion now available regarding a

. more specific tine —~azne estzablished through 2 review of

the previously mentioned rescords. It is hopeﬁ trzt thé more

precise time element may aBssist these customers in recalling
their activities prior to, during and after their luncheon at

the MR>. . -

A4



.. D. CHaRI=S IZNION JOSTP¥ O'RRI=XY

Investigation feg&rding O'EBRIEIN ksess dncluded his
activities prior to end efter JRHE's disappearan;é, assoéiétes.
relationskip with TONY GIACAIONE and use of end eccess to
JOEY GIACAIONE's 1975 Mercusy.

Two lerngthy interviews with O'BRIXZ were conducted

.on August 6 and 18, 1975. '

Mondey. July 28, 1975 — Ee said he was in his office ali day

at Teansters Headquérters in Detroit packing hin belongings
/ because he was beicg reassigned to .the Bouthern Conference
of Tearsters ir Plorida. MABVIN ADIIL, with whom he was
'/ " residing for the priéf year or s0; dropped him-off_at
15 Mile BEoad and Telegrapk at 8:00 AM. (It is noted this
-3s the intersection where tkhe I'RF Is located). . POZEY
Eblﬂ;S, JR. picked hinm up at avout 8:20 AM, they dropped . i
off EOIME's son at school and he arrived aé'his office et ’ -
mbout 9:00 AM. Ee remained et his office for the rezairder
pf the day witkh no lﬁnéhAﬂgot a ride home with MARVIIN ADIILL

end stayed with ADELI alls night.

Tuesdavy, Julv 29. 1975 - O'BRIEN s=id in the Avgust &, 19735,
tervicw that bis mornisg schedule.wzs the sams putting
'~ 4p the vieirits of the MRT a2t =bout 3:C0O 4M. Ee said

A
h

re was at the office 211 dsy urtil 35:00 Blf, but could no
Tecall how he got boze. He dined out that evening witk

the MARYIN ADXIJs =t a Chinese restzouresnt and returnsd to

NS
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-their rasidence for the evening, neitkher receivizg rcrT

paXing any calls.
In trhe August 18,‘1975, irterview C'RPEIEN changed
pis stoTy to say that at epproxdimetely 1:00 P o2 the 29th,

he was taken by JO= FRANCO to a golf outing at tke

X

ieadow

Broock Country Club. Ee did pot pley golfL exnd was dropped

off st the ADEIL residence at about 5:00 PM, stayicg tkere

for the rest of the night.

(On August 8, 1975, JOE FRANCO said he

was present
iﬁ O'BET™XN's office arourd 2:00 PH, July. 29, and

told O'BRIEYN
he was to go to a golf outing when O'BRIEN easked

him for =a
ride to the ADEILs.

They left st about 2:00 P!, efd did not

ylay gelf. FRAWNCO says Le dropped O'RRITN off et 5:00 or

5:30 Fil at the ADEILs. A photograeph of the two was teken
at the outing. J4nother witmess, WILLI:I ROGIES says O'ERIEN

was sesn by him et the country clud between 8:00 FM and
10:00 PM.)

A

O'BRTEN said hs czlled TONY GIACATOIS on the evening
cf July 29, 1975, =t JO%I CILCATONZ's spuartent ex=d was told
by‘TOHY GIACATOI=E that ?a world be st the Soutofield Athletic
Club 211 dey on July 30, 1975, bacazuss he b

there, was ge:tting 2 haircut =nd h= made

2o ma2ation of JRY
Yedresdavy., Julv Z0. 13975 - On August &, 1873, O'22IZIi said
he wWas schecduled to go to Torento, Cenadza, to a Teamsters
meeting, but because of his tracsfer to the Southern

. -22-
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.eoniere:ce =nd because other Teaxmsters would be in ettendance,
he decidel ot to go. In the Bane interview he said ADZIL
dropped hio off st 8:00 AP, ROIMES, JR. pickeld hir up at

about 8:20 1M, snd re arrived et his office at g:CO A,

Crn August 18, 1975, O'EBITIFIN sgsid he decided on
his own rot to go to Toreoanto on July 30, 1875, serying again
it would ve & wasted day if he were to go. .
(BORBY EOIME=ES, BR. advised O'EBRI=N 4&d not tell
him he was not going and ;n fact he, EOIMiS. weited for
O'BRT=YN et the airport in vain.) O'RIRIEN said at edout
7:15 AM he called ROER3Y HOIMES, J2. saying he was not going
to Toronto and requested he be picked up et the usual pl;ce.
" ADETTL, @rspped him off et the intersection at mbout B:05 AM.
O'ERTEN bought =a papexr and sat on the gress cuxb uwuntil

£:30 Al wnoen EOLIMES picked him up. . .

N - WVhile in his office at 11:15 AM = Becretary told
bim a fish had errived air Ifreight. O'BREIEN signed for it .,

a 80 pound salmon sent by & friend in Seesttle to B0B HOLMES, SRE.
' QO'RRITT took i% upon himself to deliver the Ifish
¢ . .

to EOIMES, BR.'s xesidence In Feroirngten. O'ERIF sa2id the

" \Union station wegon was not avallable as the kerys could not
be locats=d. O'ERTEN then called JOTY GIACAIONT to borrow
his car. GIACAIONE arrivved at 11:30 ox 1l:&45 Al YWnile
caxrrying the fish box (4' x 2' = 1') to the strﬁct, pihk

1
watexry fluid from *his box got oz his white sporxrt shirt,
' S

- -23- !
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/ . ZEerput the package on the léﬁf rear flocr erea propplng it
egeinst the seat. After droppircg off CIACALONZ, he took
the fish to the HOIXMES residence.

O'BEIEN estimaeted in the interview on August 18,
thet he arrived et the EOIMES residence at 1:00 PM, leaving
at 2:15 or 2:25 PH. In the szme interview, he thern said
it was 12:30 FPM, departing 1:15 to 1:30 FM. .

: ' (Mrs. VIOLET EOLMES sssisted him in cutting up

the fish. Ehe advised he errived 1:40 PH and remsined uatil
about 2:20 or 2:30 FIi. O‘BBIEH made two nttexmpits to malke

telsphorne calls but received no answer.) ) .

-O'BRTIEN said ke tried to call TONY GIACAIDIE at

the Southfield Athletic Club and wes told GIACLIONE vias
getting 2 rub down arnd he could not be distrubed end the
call wes terminated. A second call was made to MARVIN
AiELL's orfice,'but O'BRIEN said ke was told ADELL was out.
ADELYT, said he got.a call froz O'BRIFN between 2:00 I'M end

2:30 FIl. -

; 48 he left ne saw the package had leaked onto the
ecat ard floor mat — left reaxr and went to Jax Caxr Yash
arriving about 2:15 PM ard departing sbout 2:40 PM. Ee

[¢]

E} +
A
b
[
ot
13
1]
iy
(W]
[y

harged gas to his Teazmster Stazndaxd Oil ¢
te his own car wash chargs cazxd,

=4
(The Staondard 0Oil charge slip obtainsd from tke
D

0il coxpeny for a $9.256 purchase on July 30, 18Y5. The

24~
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- " A)lip shows no time été:p end efforts to get corrodorating
records at the car wasp were negafive ess they were destroyed,
" a reguler practice, shortly a$ter August 1, 1975. Enoployee
terviews were aAlso regative.) -
. O'ERTEN then changed his errival time to 1:45 PM
and departure time to 2:00 FM.
- O'BRIEN then said he then went to the Soutﬁfield
.thletic Clud, first sajing he arrived there at 2:55 Fil or

: 5:OO‘PH. and later chenging this to 2:15 PMH.
| \-\

for GIACAIONE. (Receptionist ‘said O'BRIEN was not there

O'BRRT=EIY said he went past the receptionist looking }

that déy.) Eowever, he found GIACATONE in ;hz_hallzay—ﬁ'

immediately ocutside the Bouthfield Athletic Clud.
In the interview on August 6, O'BRIFN said he

met with GILCATONE before his heireut.

. Ir the intexrview on August 18, O'BRIEIN said he

saw GIACATIONZ after the haircut, thenx reconsidered ard

—_—

~ 3egid he Baw GIACLIONE before the haircut. After accepting

tyo $100.00 bills from GIACATONE as gradustion gifts fox

nis Sc;“&nd'dauEEEEEl_ELEEEFN said hre left at 3:15 Zif;
then ‘changed his deparzting time teo 2:30 TIi. Ee drove to
JOE GIACAINI=E's office, estimatirg his arrival at 3:10 P
(assuming hs departed the Southfield Aftnletic Clubd at

2:30 PM). Afror 10 min

-

K

car and Iao the August 1

tes ke left with JOEY GIACALONE's
, 137

- . \
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1

¥now the Tize he FOT TC R1lsS OIlice, but the recepticrict
ﬁgd lJeft for tke day.- (Shg leaves =t 4:30-?ﬁ-) Q=237 =7y
then chanjed his time of arrival at bhis office to 3:35 T,
Ee got & Tide to the Jax Csr Wash frono {all
Tepmster JOZE VAILEITTI. On August &, 1975, O'R2IEN tol
the FE2I he left with VALEIITI at 5:00 PM, srrived =zt =%
car wash at 6:10 PI1 where ADZLL picked hizm up st E€:15 Fil.

: In the August 18, 1975, interview, ke sgezid ke

. left with VALENTT before 5:00 FM and arrived st the ca= was-

at 5:45 PM. After ADEiL got his car weashed, tkhey drovg to
ADIIL's home. ' '

T  (VALENTI said on August 5, 1975, thet O'EZTTy
called him at about 4:QO.to %£:10 Fii requesting a ricde.
They I;It at 4:30 or 4:35 PN, and O'BRlEN was droppad ofl

at 8 restaurent gscross from the cer wesh.) -

- In the interview on. August 18; O'BRTr1 szFs

e
went out to eat with the ADEILs tha®t eveninz at aboul
7:20 P!l to a Chinese restaursnt, end they returned *to txe

residence after en hour or sc. Xe said he made a lozg
distance call that evening to his wife in West Hezzhis,
Ar¥ensas, and received zo incexing calls.

Thursdaz. July 31. 1975 - O'ERITIV departed the :2DITT

residence with ADELL and was dropped off at 15 ile Zo=2
and Telegraph. After buying a pap2r, bz stosd end waited
north of the MRF. He did nct notice JRS's ca- pacl=2

-

. . -26-




front of the restaurant. Ee sesid he kzows the ca—, dbut did
rot see it parked whkhere the police later recovercd it.

O'BRIEN arrived at his office at about 9:30 AM.

In mid-morring, he received & message fron BARZ:DY ITIPCEICT
to call IOULS LINTEAU since 2= did not come Loz=e last night.
"LINTEAU told him the "old man™ was missing snd Eoffa's saon
tad returaned to bis Troy residence froz= e vacestiom. O'3A2TEN
pelid e then ;alled Eoffa's son,'azd these two above ca2lls
wera at 2:00 PH.

At 2:30 PM, he gglled JOo=Y GIACAIDHE for = Tide,.

¥ed him up abourt & kelf hour leater ard tﬁeq
AIQNE's apaxrtmert. TONY GILCAIDIEZ was there
[NTEAU hed called him to see whether he, GILCLIONZ,
hed seeyd JRE and/or had sn sgppointz=ent with him the prior day
£0, 1575). GIACATONE told O'RRIEN that he infor—ed .
ILINTZATU t#ax ke had not scen JZZ snd did not kave exn

‘ap ointmegt with hin gnd did rnot Y—ow his wherezabouts.

He left with JOEY GIACAIONE who wes enrowvte to

N
]

a2 theater R~ arrived gt tre ADZTILs at anbout dinrmer

2

|

. He called Eoffa's son. After borrowing 2ADILl's

car, 8 dbrowa Lincoln, he wezt to Ecffa’'s scn’ Troy rc

2

]!

s
to protect the family a%t 6:15 PM z2=d staysd there while
aoffa’'s son went to his faltkazo's hoze.

At sbout 11:350 F!l, Eoffae’s sco cazlled hi= saying

he wanted to see him.




Firidav. Aucust 1. 1975 — it gbout 2:30 AM, . Q'E2ATIEN went to

gee Ecffa's son after ke had JOE ELNE, JR. coze tn the

residence to protect the fa=ily. O'ERIZEN said he met witn
Eoffa's sorn and accused by Eoffea's son of knowinswnore than

he ¥as mpaying. O'BRIEN sz3id Hcffa's son was ecting likxe g
prosecutor. O'BEIEN said he felt.that Eoffa's 50z was tired
and thought it best to leave, which he 4id at, sbout 4:45 AM. -

. A8 he was leavin ng, O'BRIZEIN said he was as¥ed to
errange & meeting between Eoffa's son and TOHY GIACAIONE for
the next dey. O'BRTFY egreed to do it and returrned to ADZIT e,

.

O'B2TEN cealled GIACAIOIE in the'mornins seFing

Eoffe's son wanted to cmeet, snd GIACATIONE, he seid, responded

that he voul@ do anything he could to hzlp. GCGIACALOHE tolad
bim that ILIWIZAU had called again and ke denied =2 July 30,
1975, meeting and did not kmow azoything.
T ' O'ERTEN then seid e cslled Eoffa's soz saying
GIACATIONE would meet, and Eoffa's son szid ke and his sister
would handle it. ) - .

O'ERIFN egaincalled GIACALOXZE, sz2id he celled

GIACAIOIE end told him “hzt Eoffza's sBca would arrange &

. O'BRIEIT said nhe did pot a2dvicse CILCATONWZ Lo meet

or pot wret Hoffa’'s son, nor did 22 sary to GIACLIONZ that

Hoffa's son was trying to 7set him up”.
Q'BRIEY said soaz Ttime on ths afternocoz of

August L, 1975, khe went to JOZY GIACAINDNE's epartzent,

~28-~ .
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and that later that evening, he weat

to dincer with TONY

and bis wife and JOEY GIACAIONE. Ee said he drove TONY

GIACAIDIIE's Cadillac a=d they went to the St. Clair Inn in

Bt. Claijr, Michigan. During the dinner,

O'BRII szid
GILACRAIOITD

told him he weould maXke g8 haircut appcintzent

rinm trhe npnext day.

for

He spent the might at thes ADII.Ls.

(Detroit Police Depertment rhed GIACAIONE under sur-—
vaeillesrnce August 1, 1975.

it Do time om Ausust Y. 1975, was

O'BERIZN seen in the co=pany of GIAC_louzhjéiz_i*iQ_II%yTOJV

ard his wife, JOEY, end s voung fecele, believed £& ve EYLE
THORNTON, departed JOEY GIACAIONZ'

s _apartment in the Cadillac.

Cleir Irnn is app“o

The Yehicle was;lost in traffic. ; ~
== :

The Cadillec, witkh TONY
GIACAIONE drivirng, returned to the epartrment =t 8:45 Pl with
passengers who could not be identified. Distance to the B<.

abely 120 m_les Tround tr*p. Interviews

with enployees and several custcmer

mers of the Bt. Clair Inn
between 7P:00 and 9:00 FM failed to place O'BRIEN or the

—_—

GIACALONTS there.) =

Satuzday., Aucust 2. 1975

- O'BRIEN s=2id he cslled TONY

GIACATONWE Ln the morning =nd was told he rad 2 1:00 P

haircue: appolintmen

~ -

2t the Soutnhfield Athletic Club.
The Sauthfield Athletbic
GIACAIO = there and Tocth went to

Yer confi-ms theixr pressnce there.)

-29- -
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O'R2TIT2T said he left the Bout:-Tield Lthletic Club

. complex at.anbout 3:30 PN and went to the ADILL residence,
later attending ROE=ZRT ADZII's wedding.

sSundav, Lucust;ii 1975 - O'BRTE said ke flew to Yest Mezphis,

ATkansas, to be with his wife, leavirg sometime sround 9:00 AM.

Ee seid ir bhis Adugust 6, 13975, interview, Le ré:ained toere
unt?l he heerd tkhe TEBI was lookirg for kim to interview hin
end returned to Detroit cm Augusf &, 1S75. ) T
‘Ir the irntexnview <o Lugﬁst'la; QO'BRIZIN szid ke )
forgot to tell the F3I he was in ¥Wazshingtorn, D.C. at.Teamster.

Eeadgquarters to exrange for new credit cards, etc. Lfor kis

new Southerrn Conference assignient. Ee said hé éay FRANE
FITZSIIUONS only to say "hello" and returned to West liecpiuis
after ©6:00 M.

(FITZSTITIONS told the ¥BI he in fact hzd a meeting
with O'EXRTEN that day end directed O'B2RTEN to return to
Detxroit to meet with tkhe FBI.)

CONCLUSTIONS

- '

It eppesrs Ifrem =zll investigation to date, tkhat

O'ERTEN was us=d as a=n %nstru:e t by TONY CGIACATIONE in the

n
‘disappearance of JR=E. O0'BRIEN is Xrnown to be orne cof the

A few persors JRE would get into
i l O'BRI=T i1s =21llez=d to have been 1In debt To
l I GIACALONZ for a lacge sum of money. O'BRIEN is kzown,
despite his denials to hzve nhz=d

with JRY in the FTall of 1S7%

TT—— 36—
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O'BEIXEN, by his cwn admission, was in trhe vVicaoosos

of the MRF on July 30, 1975S. LAn eyewitness hzs pleced hix

there with JRHE 3in a Mercursy similer to JOEY GILCAICU='s.

[

(See Eyewitness Section.) It is possible he hsd o=

zo pT
Xnowledge of =n adduction when he.pickpd JBEZ up, but
certainly has detailed knowledge‘of later events. G;;r_:fj
Purther, O'ERTEN's sctivities and beravioz“since

sin-e

bhe moved to Florids ere suspect, st the very lecast. Ee k==

had ro definable duties with the Snmnkher-n Confererce Wolilie ko
. N

draws his $25,000.00 plus per yeer sBalery. Prisz to Corist==z:

LIS

1975, he moved back to West Mexz=ghis, Arkansss. ===

y
|

Bog

t =

urnion functions even rmoTre unclezr while he

P
%
‘_+

s gllege c b=

Tepeorting directly to FRANZ FITZSTIIMMNQONS.
T '

PROBILZZS
Q'BRIFEN's two (2) FBT interviews are replezt vis:z
inconsistencies-and untruths which collateral irterviews
.hawe proved.
- O'BRIiN is describea by even his closest friezds
2s a'pathological lier who borders on being totally i=mcoc—cets

His closest associafes with organized crirme 2=d/or u—ioc=

affilietion Tefuse to talk to the FBRI, and as O'I3T=3

—_——n

have talien the FTifthr

rf=mpndment before the T

o)
€y

-~

Hi ot

SE—TrTTol oV E Ras made coverzge ol him
mors difficult.

=31~
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E. ANTHOITY "TOWY JACZ" GIACALOLE

;, ) GIACLIONZ ‘s nanms Ybecame proainent in the investigation

the first day of the investigation after IOUIE LINTZAU and

ASL exployees identified hirm ag at-least one of thé'people

on July 30,
fact that this has be=en

JRH mentionmed he was to meet witkh at the MRT

1975. (In view of the docuzented
in othexr investigative sections of this report, this section
will degl with wket ig ¥novn of GIACATONZ's associ;tionvyitb
"JRE "and his aétivitiés during pertinent periodsj.

GIACAIONE's friendship with JBY has been well docurente:

over the yeaxs, and within the I= Coss Nostra. GIACALONE is

.

considered the Teasxster contact man. GIACAIONE's ex~girl

E ITiend, SYLVIA PARIS (deceasced) was CHUCKTIET O'RETTM's mather.

EYLVIA and JOSTEADNIS EBQTFL were very good friends,

and as
O'BRIEN got clder, he was equdlly close to JPH end TOIY

GIACAIONE, It is believed that through these associations,
. GIACAIONE elways knew what was happerning with JRE and the

Teamsters. However, after JRH was releesed from prisorn with

his imposed uniorn rTestricticons, he served no useful purpos:

to GIACAIOH?, and thexe is not a greazt degl of ¥r—own cantact-

two men. Therefors, the incrcascd rnuxmber of
5 in zaxly

TyDe oL mecting
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. On July 30, 1875, GIACALONE arrxved a2t the SAC at
11:00 a.n. and left lzte in ths afternoon. Tris has b=en’
verified th&ough exfensive investigation. O'BRIZI stzted he
saw GIACAIONZ at SaC July 30, 1975, wbich was ver,*_ed end
both were seen deparing SAC at 2:30 or 2:45 p.. July 30, 1975.
O 'BRIEN séated he then retur=sd to kis unior office Lxocx thoere
end said that GIACAIONE told hic tﬁat he was going to see

his friend, BERWIE EUI{PHREY, whose office is lgcated in the
same com?lex as the SAC. This information wa.s verified when
ELMPHREZY advised trhet GIACALONZ was in kis eoffice from
epproxizately 3:00 until approxdmately 4:15 p-;., Thoeix
departure from the SAC complex had been verified.ﬁy.additional H
anestiéatioq. Almost everyaene interviewad st the SAC complex }
revealed that GIACALONE defimitely eppeered to be establishing ,' “
en alibi, inasmu;h.as e made himself very visible, whick -
is not his normal style. . . -

Investlgatlon revealed (and reported in other section)

th&t several known telephone aad personal contacts occurred

;bet'een O'BRIEN and GIALCATIOINE during the fOllO\l&S four days

until O'BRIEN left for West Hemphls, ATkansas, which is kis

wife’s horme, on Bundey, August 2, 1975.

=

ONCLLISTION

It is belicved that bzcauss of exxtencive investigaticn
intc thez activities of GIACAIOIIE on July 30

1
apparent attexpt to establist an alibi, that he 4

.
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;e: a# the meeting~that day, however, never -plannsd To ettend.
Yrmen O'BRIEN met with éIACAlDNE at the SAC at approximafely
2:30 oxr 2;45 p.m., it is believed that he either weas recaiving
additioﬁal instructions eor perhaﬁs bad gotten "cold feet' end
wves trying to get out of nhis part iz the crime.. O'BRIFY, in
his interview, indicated that he saw GILIACAIONE at the SAC
vecause GILACAICNE wanted to give him two $100 bills tozgive
to pis two children for greduastion presents. If the assumption
is correct thét O'2RIEN .was trying not to beconme involved
so the disappeerence, this would explain why JBX hed to wait
st the MZF for =a long'pefiod of time. .

PROBLENS ' : ’

The problems corcerain( £his imvestigation i§ the
saﬁe as every other portion of investigation in which O'BRIZEII
is .involved, nane}y,O'BBIEN is a.habitual liar. GIACAIQONE
refuses to be Iinterviewed and-took the Fifth Amendmen<t
Tefore the Detroit Federal Grand.Jury. . 8Since no information

can be obtairned fTrom him, other scurces of information must

e reliecd upon.

4 ) R *

.
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. ANTHOWY "TONWY PRO" PROVENZALO (TONY F20) T

TONY PRO's pnaxme is disclosed in this case el=ost

io—ediately following the disappearance of JRE wheno it was

. muspected that it was he who JRH was to meet at the =T
. an July 0, 19vY5. (FPacts surrounding this rmeetirg heve been

discussed in previous Investigative sections.) Initield

b
e

Iinvestigation was limited to gn irterview of hin socon

the disappesrance at whiech time he s2id ke wvas in New Jersey
aen July 30, 1975, and knew nothing gbout the whereabouts of
JRE. TONY PEO was subpoensed before Detroit FGJ, Beptember S,

1975, but refused to testify. ZEven trhough TORY PO continued

to be & sBuspect, no further evidence was dEVelopéd_to )

-

cor#oborate inforrstion thzt he was to meet JRE on July 30,
13975.

Eowever, on November 5, 1375, RAIPH PICLRPDD (protect.
gesan totfurnish information to Bureau Agents regar&ing criz=3i=
ectivities of TONY P=20, SAL%ATOBE end QGABRTFL, BR2IGUGIIQO end
TEOMAS and BTEPH=I] ANDEETTA, ell New Jersey Teax=sters

assocliated with Local _580. PICARDO corternded that he had

DP2rsonal Xknowledge cof two other aborted attempts by TONY FRO
4 .

These purportedly occcurred in Noveober of

oa JRE's life,

1873, ard Decamber of 1974. Eowever, sourca did not lxow

[E

~a~snms that thes= plan

s
FPICLTIDO alloses th

after the disappeaxrance of JRE, h2 was wvislted at the YMew
=
. —35-




. Jersey Btate Pexitentiary (where he i

0

]

w
!
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TviZg 2 3e~zTence fo-o-

7 Seccnd Degree Murder) by STIPETN gnd T XAé LODRPETTA pmA
MARTIN SEINDLEZ to transact business rege=iizz LIilt Va-,
Incorpérated, 8 business cwaned by PICLEZO. Woea TECM:S
ANDRETTA and SHINDIFT were out cf the rocx=, _T73552$ gsked

PICATDO if Federal Agents khed been tg sse Fi-—

el -~ =
edrSssions and references that TROVENZASOT & EEouD was

| - -
volved in the JRH disappearence end stoted that the boldy
o

was brought back to New Jersey by Gateway TrazostoTtztic
CEE?&ly' BSTEPEEN MANDRETTA steted that he

was rnot p-esent

in Detroit, but had stayed in New Jersey to provide an alidi
Tfor !TONY FPRO.

Investigation ‘at Newarl srhowed that PICARDD

was visited by ANDRETTA and SHINDILIEZR duxi=zg the

time period. During interview of TOWL P3O o= it

PROVENZANO claimed he was with STESZIIE AIDSI0T

JEE'E disavpesrsrnce. FYICARDO speculstes the<t

the AXNDIREZTTTAsSs and BRIGUGLIOs are PROVIITZLND's cost trusted

assocfates,'that it would follow if P20OVZIZANO weas involved
in the disappearance of J2H they would ©b=s
It should.%e noted that unrelzied inf

£ the illegzal zctivities of Tec—ster Iocel 550,
ass Teez provided by PICARDO. This informaition 1
~" Locel 560 in which onumesrTcous

r.ve wotained a5 PICARTO nad indic

.
0

.




COHCLUSIOLS - :

TONY PRO served time in Lewisbzr-g P

during which tize it was reported that woile

ToerF stzTzed es
very good fLriends, they had a *fazlling cut” sz=e Tize Curing
their incercerstion. This argunent was reparced)

217 caused by
JEE's Tefusal to assist TONY PR0O in receiw

2 get for hinm

Teamster pension money which he felt JZ2= coul
Bome sBources have indicated other reescos fo- this

Eowever, the restoration of TONY PRO's pexmsino is the nmost
prevalent Teason. One thing seens certai=n, thsre was an

ergurzent which resulted in 'these two i:dividuals-be:o:ing

enemies prior toc their release Lro= prison.

It 48 believed that if PICAEDD'c
correct, TONY PEO was resporsible foxr JRZ'

and used his continued attexpts to kave s =zetd
as an excuse for the set-up on July 30, 1975.
the ebduction, if eny, are unknown; how

~ever, TOMIT ANDRETR
snd the BRIGUGILIOs figure to have had e pa—t io iz

PROZJLE!NS

It appears as 1f TOY exd VITO GIaCAIQIE

= weTre used
to pursuade JRHE to atterd this meeti=g
it 1is mnot knowr why JRH agresd To it after Tefu

.-

.-
’
[0

PRO. (It s=ould be

TTACA iZ is ma-rie

to a PROVIUIZAZIC belies

\ . . -37- o

1
\
| of TONY PR0.)
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ilso, if the Detroit ICN was used to

essist in
thr, disappearance, it is ucknowm why the 'bc;dy would be
transported beck to Hew Jersey when Detroit O::ga.n:'_zc:‘. Crire
people have proven in the past that the.y are cepadle of

teXing care of such trhings. : . /

’
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G. XTYSICAL EVIDUCE )

to date hns developed the fcl

Investigatiocn lowing

PbJSiCél cvidence; .

1. O=n July 31, 1975, & 1974 Pontiac Grandville,
4+wo door,

green with green vinyl top, 1975 Michigen license
ERrR=I-642,

was obtained and determined to be the vehicle owmed
a;d;driven on July 30, 1975, by JRA. Twenty-four latent

firgerprints weTre obtained frozm this vehirla %y the ﬁichigan
Btate Police Crime Iadboratory who conducted this exzaminatiorn

Frotographs of these prints were obtained end sent to the

¥BI ILabdoratory. Four of these latents were of fingerprints

and two of those were identified as tkose of JRH. Tne

reaninder of the lifts were unacceptadble for comparison in
their present form. Numesrots comparisons with poscidle

suspects in this case to date

leave the remaining tws latent
fingerprints uvunidentified. -

L 2. On August 9, .1975, e 1975 marocon Merc

_’/ﬁoo: -47?5*m=9hlg l*ceﬂsa TIIS=4-496 ;" %
M

i

search warrant issusd at Det*01v.

WES Beized "based on =&
Thic vehicle wnich is owmed

vy JOSEFA GILACAIOVZ=, TOWY GIACATIDN=Z's son, was seized because

CHUCIIE O'BRIZI] had pdvised it was the vehicle a2 rad driven

- LT Laoon of July 30, 1975, The vahicle was ssaxrched

. tooroughly on Avcust 3, 1975, by FBI IadboTatery D2a2rsonncel.

4
Tvweonty-s5iy latent fingerprirts =nd two Talm prizt

!

s of walue

were taker from the vehiclse. A RP&Lnbuon Vi

ngmaster .12 gzuge)|
)
- - —39— \-‘
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jhmp shotgun was locﬁted in & black case in the ¢

-

PSSl =
the trun¥ was & doXx of .12 gauge doudble zero buck shoT sz

es well as puzerous .33 a=nd .22 caliber bullets wiick

were located In the glove conmpartmert.

Under the Z-iver's
seat was & black leather pistol bholder.

Ten of the letent fizgerprints which wer2 fouzm

11
i

were identical to those of CHARIFS L. O'BRITN ard orz w

identical to the Agent who seized the cexr. (Of thzsse rez=3ini=g

—_———m e —— o

15 have not been identified to date.

Cn Aupust 13 arxd August 15, 1975, Gerzizm. Shezhe

scent ddgs which belong to both the Blocmfield To

e

¥
‘Jl
'd

Depertment and TICMAS P. MC GINN from Fniladelphig, "Pe
(whése dogu bave been used in numerous Bureau cases in ths
past) were b;ousht in. All.tb;ee dogs have exéelle:t
reputations in the field of metching body scents.

dogs irdicated a strong 3irdication of JRY scents

rear right s T aboMe;:ei

5
in the trunk of the vehigle which could; not Be cozclusivs
gince the scent of JR=E could have drifted the—me fro=

szat., Both tz=

irners 2fi these dogs indicated <tzat
reacticons clearly indicated that abt sozmz2 t

back se2ax of that vehicle.

A FBI Iaboratory report dated Septense= 15,1 1S

~J
\n

riported that a single three inch browa head »

2ir wos fouoco

.in the_rear scat back rest of the above vVehicId T

had characteristics similer to known JRE ha

— e e




_previously sudbnitted. Based oro the cozparisons, possibility

could rot be elirinated that these hairs origirpated frozo the

s2me person. A positive reaction for the pressnce of blood

e —

N \———
was found on the chenmicel located on

Wof the
-————"‘"‘_‘

rair; however, mot—enough of this substance was available

for additional tests.

3. Pare Ehowinzg JAITS R. HZOTFrA Aobolnbmcnts

Ca August &4, 1975, JOSZFAIN= EOFXFA provided a list

of scheduled events or notes which she ‘zadvised were 1in

—
ol '

RZ's handvritizg. Treis note appears to be & list of acthltles

and/or telephone calls JRE felt he bad to make for the

several days prior to kis disappcarance. The following °
notation eppears in the middle of eleven other no

. .
tations:

* TG 230 Ved 14 Mile Tel Fot Rest IMaple Road'". This paper

was found taped to his lamp shade on bls des)y which was

apparently wh_t JRS did witk impoxtant messages. It should

e roted that JRH later thought the meeting was for 2 o’'clock
P.n. because that is what he told IOUIS LINTE:LU end his wife,
Pa

JOSEFSINZ. Howev=r, it is unl=mowz if he tuzlly told the

T20ople the wrong

of

Piece  of paper. Initiolliy, it was believs

ac
izme or if he w—ate trhe wrong time on the
d trm

at beczuse of

where the rote was found that this message was tekKen over

the teledhoze, but later it was determined

- > - I
L osages froo different piececs of paper and prepored 'one

list for 211 appointments end notes.

) C a1-

.




Thre address "14 Mile Tel" is incorrect, (the

correct address is 15 Mile or lMaple Road es it is sooetimes

cslled, and Telegraph Road, indicating ke wes not sccustomed

to going to the MRF on a regular basis. The vords "Maple Road"

which is the correct sireet, was written by & different pen

indicatirg he probably later lookad up the address or

received edditionezl information concerning the correct

address from someone else. ITnterestinzly, he was last saen
on the north geide of the Testaurant, which would be the Maple
Roed side of the restaurent, and also'his car was parked on

tkhet side, indicating that the "Maple Road! could rave been

en esdditionzl message telling him wh2re he was to wzit in

Telationship to the restauvrent. The Testaurant regquires

& suit end tie which he was ppt wesring, indiceting that

g—

the meeting probakly never was intended—o be inside th

restavpzane (Metaddls sbout the investigation at the Red

Fox can be found 3in other investigative sections.)

1/
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On Decexzder &, 1975, zaed on information provided

curce, TIOMAS ANXDIR=ZTTA, SALVATOIRE BRIGUGLIO, end

s
GA==T=%, ERIGUCLIO were rought refore the Detroit ¥GJ ond
asred if they would voluntarily appear bzfore o line-up

concerning tkhe disappearence of JRE. Eech of thexn enswered

ro er were then teken before U.S. District Jgdge JAMES P.

CEU2CEILL who ordered them to appesr Ino & line-up to be held

Decexber 6, 1975. This order by the dudge was the result

of o PGJ regquest that a lirce-up be held based on information

t
trey rad received th=zt possibly eny one of the tkhree in-

dividu=sls mentioned above were responsible for the disappearance

of JRX.

Thé line-up was keld as plenned DPecember &, 1975,

rovwever pot before much confusion was generated by their

ettorney, WILLIAM E. BUFALIMNO, which resulted in the suspects’

errfst for & short period of time on the same date. (The

crzrge Willful Disobedience of a Court Order was lster dis-—
rissed.)

Two actual witnesses (along with four (4) staged
witnesses) viewed three (3) separate line—ups'each containing

f ome of the suspects. HOLBERT EALL O'DELL (protect) was the

: after _he nad orevioncly wnoovided information
?L that be actuclly eaxr JRH 3Iin Fho rigot—ree™——seabs—al a Doroon
\ Lincolzn ox He:curyvalong_with threes othexr individuals, one
) \‘who he idextified zs CHUCKIE O'PRI¥N. io—rme—vroianlity of
T ‘
- ;\\s;_;___. : --.-Tts _— e e — - -
- ) ) ) 'n




23
7 po pos &% approxizately 2:00 Fii, July 30, 19/5. Ee ked
y T ‘ouSij’

evi beea interviewed ¢’ ceveral occasions and had

Heea givea & polygraph examination which determined his
5¢atemeﬁts ta be truthful. -

O'DELI, was urable to identiry ey of the YLire-up
paerticipants as being_éﬁosé'he had seen in the above—'. 7
nen%ioned vehicle. OQ'DILL was re-interviewed December.ia
1975, at which time he was shown celor photoé;aphs of the
line-up and he advised that he could neither eliminate'nor

identify By of the &bove individusls as those ke hod secen

in the car. O:! D:LL did make seversl SuAuemezts during *hls

interview which cast a doudt as to kis rellabllxty such as

Pho read tha Papers and it looxeéd 1ike they were getticg

awey wWith it". From tnat statcezent and others, it cppeared
as if he was trylns to “do the FBI a favor" However,

O'DELL did nob back down’ stat*ng that whet he kad o*lglnally
stated he saw was'the truth and that he would be willing to

testiLy to it. Preparatlons are being made o have QO'DELL

- Te-interviewed witkh the &ld of = polygraph to determine his
reliebility.

gnoth“ witness NnPJO?IE JAITE BISSATIIINN, {(protect)

whao on Auvgust 15, 1975, was lnteLv*ewbd

sav 22 unlnow= white m=le in = brown 97 marcon "Ifloshy"
n

car
at appro:dimatzly 2:00 Tl in

he) 35 lot at the rear
©f the Testaurant. On Deccuber 5, 1975, she

}
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&t which time (prior to the i terviewing Azents tellirg her -
why they had called) she szid she was just going to telephone.
the FBI becaus€ she had seen a photogreph of EALVATORE
B2TIGUGLIO in the newspzper end believed that he was the in-
dividusl she had seen on July" 30, 1975. At the line-up

5

25 picked SLIVATORZ 2RIGUCLIO es the person she saw

the pzrked vehicle et the rezr of the M2F on
July 30, 1975.

CONCLUSIONS AND FrOZBILEMS

It is felt that zo cecnclusive evidence czn be b
drewa et this time froz the inforzation provided by the [9'7:)

eyewitnesses.

Y

that although he velieves what be szw actuzlly took place,

ris inforzztica {roz thsz nawsrtzpzr 2nd s troviding it in
=z «flort ©3 M"oelg! che Lovistizziloz SLiisionzi o iotaTvvilous
llolElerzine wlon o Tooouz

Im Ch2 czzz izfzaz:z =atusoLney

would obviously state that her viewing of thz EIIGUCIIO

photogrerh in tThe newspzper the day bsfore was prejucicizl
end, thercfore her eyewitness identifi;atio: at the lines-up
would be void. ZEKowever, if additional physical evidance is

obtained to place BALVATORE BRIGUGLIO in the vicinity of

the HEF,“éﬁgﬂﬁﬁﬁia'definitcly be a witness who could be used

to substzntiate other evidexce or testimony.
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I. ROLL&XND 3. MC MASTER

MC MASTIR served as an officer in Detroit Teszzsters
Local 239 froz 1955 to 1957, and sirce 1970 as a General
Organizer for the Teemsters in Chicago azd De pale) it. Kumesrous
acts of violence have occurred over the yeasrs at Iocal 299;
and the month preceeding the HOTFA disappesrance thers was =
beating of a Iocal 299 business agsnt and the bombing of
RICHARD FITZSIITIONS' teamster sutomobile.on July 10, 1975.
In 197Q, 1MC MASTZIR was transferred from Local 299 to Chicago
efter one of his associates hzd bzztsn arzothezr Tzazstsrs
official in an ergument ebout expensss. Since that tize
almocst every ect of violence has sozzhow been traced to a
rresznt cr former associate of MT MLSTER, Because of this

grnd beczuss it ig Yrowm thzt MC MAISTIZE has alwsys wamtesd fc

gmercize coztool wver Loczl 252, he zloozt im-m=diztsliv baoocos
1 5afIect.

STUDIE LALIUL3TIIL WAL pENiLCSd foat Do JLTLIleliol
can o ".:'._l'-_;; WiI \UuUscs Tl

end G b7 C_

arm men" for who is now closely associated with

16—
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MC MASTER. This case is still pending with- FGJ action

expected soon.
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to the source this offer was mads approximately one month

before the disappearance. Bource also indiczted latsr in

the same interview that he felt £
his by the nano

JR:A's death. Investigation later

TN e ROLTAND MC MASTZIR 4

‘o
W
fL

Ifo corroboratirg inforzztion has beea develo

© Siarer

mpﬁ,ég‘ﬁfmjw ‘_-, « 3
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Jxi's body was snitroed {roo the Debfroil 2rza b7 Gateawar

of MO MASTIR. No inforzmzation kas T:zen

developed indicating involved in eny illegal activities.
P G
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. CONCLUSION

Obviously, numerous pieces of unrelated informaticn
tend to _mply that MC MASTEIR may be involved in the JRH
disappearance. He wsas 1nt°rv1ew=d by th= F3T oz August
6, 1975, end claimed that he was &t his farm all day July
30, 1975. This information has not been verified to date,

inaszuch as no one was found to hzve been with him.

cen a2ll information there is no corcrets evidsnce to

MC MASTZR's involvezent; howsver, there is ernough indepsndent

il

testimeny thzt he be retairced as a suspesct. Investigation
will continue regarding MNC MASTIR

IR RS )

43~




J. MOTIVES FOR DISLPPEARANCE

1. Tte motive mentioned most recently by dboth
confidential sources and tesmster officiels is that. JRE
was killed because of his attempts to re-enter Teamster
Union politics. Beveral sources stated that JRH had told

thex personally that he exDected to have his restrictions.

P

'_l
l_l

ed by August, 1975. The family members have a2ll in-
dicated that they felt the restrictions against JRH's
re-cntry into union politics would bé lifted soon, howsver
none of them hed ever been given & specific month. Bource
information indiéates that if JRE re-entered Teazmster Union

politices znd eventually beczame the hezd of the Interzational

m

|

Uzion agnin, he would not be as eazsy to handle as is FRAE

FITISIIZONS.

- - — - - =, _—— - e _-1 T m o=~ = ~: - - a P -
CooT 2oL ils Gy . T LA z I Dh ‘-1\‘_..‘- PesZelIl3 320 LoXss
- Ts 7= — — —
3 : . P PR ol -]
vmi oot Pocladed wyornacsiis zoi oSt s TRoLaT1 23 9l relzoal
_ . - e ——er L N .
L2ogr Law Tt was %<0 zaid chas J24 zad already orovidsld

mztion hss ever been received to substantiate ths fact

thet JRE ever had or was intending to provids such infor-

mation.
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. 3. It is very possible that the motive for the
disappearance end presumed murder would be a personal
vepdetta; rzmely, from TONY FRO. The possibility could
exist; however,.that this vendetta waé not that of
PROVENZLNO's but someoﬁe totelly unlnmown in this case
Ls stated in other sections of this report; howsver it
is believed thet the hit, if there was one, would have
been approved et very high levels within the Orgenized Crire
structure. If this be tke case, it would tend to lernd
credence to the evidesoce that FPROVINIANO or certainly
sozeonz gl his level, both within the Teamsters Unicn z=
the LCH, was responsible.

4. It should be remerbered; however. thet ro

eviderces haz bzen developed to date which would prove thst

bid iy — - . - - - - = PN S
JrH5 1s 2ithzr dezd eor alave, Witz tue paszage of tize;
P .- - e a o =~ -~ e o mm m a] —-- - =~ 12 — =Y - T4 o~
Llwewer, 10 4LzZ32T%35 l_.__’.“:_‘.:T’_":f_;l' lzzs3 1."_;'.'17 o W2 LE
1 : 1ol Todo amolatiog LLoooly cozzoan:
e T - - " N - s SN - e = -
o Lelizv:s thael oo oLg alive; 2owsw2n, Lz 2an Silzp oo oei-

»
v
fr
W
o]
o
I3
¥
W
tn
H
©
0
g
m
w
'J
<t
€
o)
=
-2
o
n
(0
b
<
)
(o]
o
[l
)
w
E |
:é
Q
w
)

-50"-



)
)
;@9'

TN
fga

S 4

'
“
Wi

Vot

IIT. DETROIT ORGANIZED CEIME BTRIXE PORCE AND
FEDERAT GRAND JURY INVESTIGATION

A. Detroit Federal Grend Jury

Between September 2, 1975 and Dzcembder 11, 1975,
total of 95 individuals (some mofa then once) eppeared before
the Federal Grand Jury (FGJ) in Detroit. Of thess, 22 exercised
their Fifth Azendment privileges and refused to testify. The
people refusing to testify were generally known LaCosz Nostra
exbers and/or Tezzmster officials, zazny of whozx were either
under indictment or eware of pendirg indictments in uzrelazted

cases or otherwise were cozcerzed thzt cuestions would rot

relate to JrRH's disappearance. .

was issued for

of Appeals during which the probable causz of the search was
attacked. The car remains in the custody of the Detroit F3x

as evidence.
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) C. New Jersey Tezmsters

refused to ecter a lineuD. Followlng this, they were brought

before U.B. District Juige JAMES P. CEURCHILL and ordered to

eppear in a lineup on December 6, 1975, which was directed by

the Detroit FGJ. (Investigation in this regard was discusse

in Section II under Eyewitnesses and Lineup). During the

lineup, the above individuals wzre placed under errest for

feilure to comply with a2 court order when they refucsed to

cocperate during lineup pracedures. Bubjects later, saxe date,
through their attorney, WILLILM E, BUralIRO, agreed to appear )

in the lineup. The charges agsirnst them for feilure to comply £57C1

I, to have hiz released. On January 21, 139Y5,

FJagreed to testify after the Bixth Circuit Court of

on Jaouary 20, 1976, had turned down his reguest

for a hearing o2 the contempt charge. (4s of this writing,
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fis under his control
end while we believe ke normaelly gives the inforiation to the
FBI first, we czn never be sure.

It is our contention, however, that none of these
leaks have ever been %raced difectly to the ¥BI. Regardless,
the news media pressure and leaks of both factuel and

erroneous information coztinues to be a problem.

B. Information Provided

It ghould be noted that & majerity of the infor
which kas led to suspzcts in Detreit and other Divisions h=zs

teen provided by & very limited nurber of indiv

’J

duals without

corrosoratioa. The type of informatlon provided khas bezz very

the z2j07ity of individuzls who couid nossibly h=lp will zcs
Toczus: of Teozsibls involvezezt 1o urnmalatad 1llegzl activizie:
f lert: ousTor oof the Daople lofaTvisssd or wIoiilt oiioTs
s T3 oace srpney Tozzoseos oand o or mmom o coranllsloorine
figur:zs

C. The Deitroit Zederezl Graod Jury

Tne Detr

o]

it ¥GJ has failed to provicde eay zdditional
investigative direction based on their firdings. To date.

the individuals who have talked before the FGJ have also becz
interviewed extensively by the FBI, and provided essentielly
fhe seme information. It is our fecling that the early

witnesses were brought too quickly by the Detroit Etrike Force

-54_
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before the FGJ wita not ezough time betwa2en witnesses Ia order

to review their information. Of 95 ¥GJ witnessses betweesn
Beptember 2, 1975 and December 11, 1975, 68 appezred between
Eeptember 2, 1975 ond Beptembar 17, 1975.

D. Jurisdiction

Jurisdiction in this cese is basicelly unclear end
the Btrike Force, Detroit, has indicated that regerdless of
where the body is found, the prosecution will probably be by
locel euthorities.

E. 1forozot Informzation

=

-3

e lack of concrete informant inforzztion, especially
fron tep echelon informants, lezds one to believe that there
is a limited pumber of people who k¥row the facts surrounding
the disappearance of JLTES R. HOXTA. This would teand to

d

indicate a Lhit which was suthorizad at the highest levels ol

- - ~ - - -~ -— - - - - - = = - - K
na orgenized crime structuTe, Or €0 a lessar cziTmie hatotL
"murder"” occurrad cozplevely outsid:s of bo® Lalos:z liosnT:
shTuctins Tmiz latftber vosaioillly s SRR - SR e U
. - - - s~ ~- N s B S U

Lz LT izl ol 2 D228 o Lo L2 LAUOzZ oIt T

s S o e PR ~ o~ e e - - —_—m o~ 2 TANMTT D he o
lezdzrznip that couwld rTezsozzdly b2 2xpectad 10 JiM=EZ R, RONIL

In view of the fact thet the Teamnsters Union is =z

large and powerful group of people, eny investigation into
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